
ZAPISNIK 10. SEJE ZAVODSKEGA SVETA  
 
 
Dne 10. oktobra 2023, ob 18.00, se je preko spletnega omrežja (šolska platforma MEET) sestal Zavodski svet 
Večstopenjske šole Opčine. 
Sejo vodi ravnateljica, zapisnik piše vzg. L. Lombardo. 
 
PRISOTNI: 
 
Ravnateljica dr. Mara PETAROS 
 
PREDSTAVNIKI 
STARŠEV 
 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 
 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 
 

BOLCINA Daša 
 

ANTONIČ Annamaria MENEGATTI Carmen 

HRVATIČ Alja COSMA Carmen 
 

PETERLIN Matevž 

KOCJAN Ginevra 
 

LOMBARDO Lucia  

PANGERC Daša ŠKRK Nataša  

SOSSI Jan ŠTOKA Alenka  

SPACAL Tanja VERGINELLA Katja  

ZADNIK Tanja   

   

 
ODSOTNI: 
 
PREDSTAVNIKI  
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

FERLUGA Claudia (opravičeno 
odsotna) 
 

GRGIČ Vladimira (opravičeno 
odsotna) 

 

 
 

STEPANCIC Eva (opravičeno 
odsotna) 

 

 
 
Dnevni red:    
 

1. Pregled prisotnosti in odobritev zapisnika prejšnje seje 

2. Umestitev novih članov zavodnega sveta 

3. Določitev datuma za volitev v zborne organe 

4. Določitev dveh predstavnikov staršev v jamstveni odpor 

5. Imenovanje predstavnika učnega osebja v komisijo za ocenjevanje učnega osebja 

6. Dodatno zavarovanje 

7. Konvencije s športnimi društvi in z Združenji staršev za uporabo šolskih prostorov 



8. Dejavnosti v šolskem letu 2023/24 do odobritve TVIP-a 

9. Spremembe letnega finančnega načrta 

10. Zeleni tedni in šola v naravi 

11. Deželni prispevki (Zakon 26) 

12. Letni šolski koledar – zaprtje ravnateljstva 

13. Razno 

 
1. Pregled prisotnosti in odobritev zapisnika prejšnje seje 
 

Prejšnja seja je potekala 11. julija 2023 in je v glavnem predvidevala pregled sprememb proračuna 2023, 
predlogov dejavnosti in projektov Vip za š.l. 2023/24, izvenšolskih dejavnosti za š.l. 2023/24 in odobritev 
projektov ter raba prostorov v sklopu združenja staršev. 
 
SKLEP ŠT. 40: 

14 članov zavodskega sveta odobri zapisnik prejšnje seje, 1 član se vzdrži. 
 
 

2. Umestitev novih članov zavodnega sveta 
 
Tri člani zavodnega sveta so letos zapustili naše ravnateljstvo, zato so bili iz seznama neizvoljenih imenovani: 

- Predstavnica staršev g.a. Daša Bolčina, ki nadomešča g.a Alino Lovrečič; 
- Predstavnici učnega osebja uč. Eva Stepancic in uč. Vladimira Grgič, ki nadomeščata prof. Christino 

Biber in uč. Nicole Starc. 
 
 

3. Določitev datuma za volitev v zborne organe 
 
Ravnateljica predlaga članom sledeče datume in urnike: ponedeljek, 23. oktobra, od 15.45 do 17.15 za vrtce 
in od 16.30 do 18.00 za osnovne šole; torek,  24 oktobra, od 17.30 do 19.00 za srednji šoli. 
 
SKLEP ŠT. 41: 
Zavodski svet soglasno odobri datume in urnike za volitev v zborne organe. 
 
 

4. Določitev dveh predstavnikov staršev v jamstveni odbor 
 
Jamstveni odbor je organ, ki ga sestavljajo ravnatelj, dva predstavnika staršev, ki ju imenuje Zavodski svet in 
en predstavnik učnega osebja, ki ga imenuje ZUO. 
Javita se ga. Pangerc in g. Sossi. 
 
SKLEP ŠT. 42: 
Zavodski svet soglasno odobri imenovanje ga. Pangerc in g. Sossi v jamstveni odbor. 
 
 

5. Imenovanje predstavnika učnega osebja v komisijo za ocenjevanje učnega osebja 
 
Javi se vzg. Škrk. 
 
SKLEP ŠT. 43: 
Zavodski svet soglasno odobri imenovanje vzg. Škrk v komisijo za ocenjevanje učnega osebja. 
 



6. Dodatno zavarovanje 
Letos smo prejeli ponudbo podjetja Pluriass Scuola, ki v primerjavi z lanskim podjetjem Ambiente Scuola nam 
nudi skoraj enake storitve, razen malo višjih maksimalnih vrednosti. Plačilo je 5 evrov na otroka. 
 
SKLEP ŠT. 44: 
Zavodski svet soglasno sprejme ponudbo podjetja Pluriass Scuola za letošnje dodatno zavarovanje. 
 

7. Konvencije s športnimi društvi in z Združenji staršev za uporabo šolskih prostorov 
Ravnateljica in člani skupaj pregledajo konvencije in urnike za uporabo šolskih prostorov, ki so bili že odobreni 
na koncu lanskega šolskega leta. Septembra je vložila prošnjo še Ritmika BOR. Ravnateljica poudari, da bo v 
konvenciji napisano naj športna društva počistijo in pospravijo za sabo šolske prostore oziroma telovadnice. 
Telovadnice na šolah Bevk, Levstik in Kosovel bodo uporabljala v večernih urah še športna društva Sloga, 
Kontovel, Triestina Volley, San Vito Basket in to preko Gespal (občinski urad, ki upravlja občinske šolske 
telovadnice). Zavodni svet soglasno odobri sledeče konvencije za uporabo šolskih prostorov: 
Združenje staršev Bazovica: pon in sre do 15.30 
Združenje staršev Prosek: od tor do petka do 16.00 
Združenje staršev Opčine: tor, sre, čet od konca pouka do 15.30, petek 13.30-14.30 
Združenje staršev Križ: pravljične urice v telovadnici, dan in ura nista še določena 
Združenje staršev Gradnik: pon in pet od 13.30 do 15.45 
Sloga: telovadnica Kosovel, torek in četrtek od 14.45 do 19.30 
Kontovel: pon, sre. Pet od 16.00 do 19.30 
Cheerdance Millenium: pon, sre, pet od 16.00 do 19.30 in sob od 10.00 do 12.00 
Ritmika Bor: sre od 16.30 do 17.30, pet od 17.30 do 18.30 
Istočasno zavodni svet jemlje na znanje, da bodo v večernih urah uporabljala telovadnico sledeča društva: 
telovadnica Bevk 
Sloga: pon in čet od 19.30 do 20.30 
telovadnica Levstik 
Triestina volley: tor in čet od 16.30 do 21.00 
Kontovel: pon, sre, pet od 19.30 do 22.30, tor in čet od 21.00do 22.30 
telovadnica Kosovel  
San Vito Basket: tor in čet od 16.30 do 19.30 
Triestina volley: pon in pet od 16.30 do 21.00 
Sloga: pon od 21.00 do 23.00, tor od 19.30 do 23.00, sre od 19.30 do 21.00, čet od 19.30 do 20.30 
Sloga Tabor: sre in pet – 21.00 – 23.00, čet 20.30 – 23.00 
Telovadnica SŠ Kosovel bo cel november zaprta in neuporabna, takrat bodo namreč nastavljeni akustični 
paneli, ki naj bi preprečili odmev v stavbi.  
 

8. Dejavnosti v šolskem letu 2023/24 do odobritve TVIP-a 
Odobritev VIP-a bo 24. oktobra na ZUO, potem pa ga bo odobril še zavodski svet. Od začetka šolskega leta 
pa se je na naših šolah dogajalo že marsikaj (npr. gozdna didaktika, Slofest, praznik prvošolcev, Barkovljanka, 
obisk čebelarja, NŠK, ribiškega muzeja in doline Glinščice). Podrobnosti projektov v VIP-u pa bomo 
predstavili na naslednji seji. 
 

9. Spremembe letnega finančnega načrta 
Dobili smo kar nekaj državnih prispevkov (4.731,67 evrov za didaktiko; 168,02 evrov spet za didaktiko) in 
nekaj deželnih (1.665,52 evrov za projekte na socialno humanističnem  področju). Družine so prispevale 2.873, 
67 evrov za učbenike v komodatu, tako da skupno višanje prejemkov finančnega načrta je 10.636 evrov. Poleg 
teh sprememb moramo črtati še določene aktivne ostanke po zaključku raznih projektov. Gre za vsote, ki jih 
ne bomo vnovčili oziroma bomo vrnili, ker jih nismo uporabili. Povzetek: 



DRŽAVNI PREJEMKI: 
 
Dodelitev finančnih sredstev za 
redno delovanje in usmerjanje 
sept.-dec.2023 

Ministrstvo za šolstvo, prot.št. 
25954 z dne 29.9.23 

4.731,67 € A03 – Didaktika 
   168,02 € A03 - Didaktika 

 
DEŽELNI PREJEMKI: 
 
Dodelitev prispevka po D.Z. št. 
13/18, 33. in 37.čl – Manjšinski 
jeziki 

Dežela FJK 1.665,52 €  P2 – Projekti na 
socialno-humanističnem 
področju  

 
 
ZASEBNE USTANOVE IN FIZIČNE OSEBE: 
 
Družine učencev sr.š. Plačila za 1/3 vrednosti 

učbenikov š.l. 2023/24 
2.873,67 €  A03/7 – Učbeniki 
v komodatu 

Sorodniki in znanci pokojne 
uč.Slapnik 

Prostovoljni prispevki za O.Š. 
F. Bevka 

820,00 € -  A03/10 – Fondi 
zapuščine g. Iagodiza 

ZKB Storno mandatov št. 274 in 277 
zaradi napačnih koordinat 

378,00 € A03/7 – Učbeniki v 
komodatu 

 
 
SKUPNO VIŠANJE PREJEMKOV FINANČNEGA NAČRTA 2023 :     €             10.636,88           
 
PREDVIDENO STANJE PREDVIDENIH PREJEMKOV IN IZDATKOV  €          368.073,41 
Dne 
30.6.2023                                                         
======================================================= 
SKUPNO  PREDVIDENO STANJE                                                                    378.710,29 
 
 

10. Zeleni tedni in šola v naravi 
1. razredi bodo šli novembra v Mursko Soboto. Za 4. in 5. razrede in 2. razrede srednje šole pri SŠD pa ne 
dobimo terminov. Za 2. razrede osnovne šole smo vprašali predračun na Debelem rtiču; strošek za 5 dni je 150 
evrov na otroka plus prevoz. Nudijo nam plavalni tečaj in tri brezplačne delavnice oziroma nešteto delavnic, 
za katere pa bi morali plačati od 3 do 5 evrov na otroka za vsako delavnico. Ravnateljica je vprašala predračun 
tudi raznim toplicam, ki organizirajo zelene tedne. Terme Čatež nudijo samo kopanje za približno 175 evrov 
na otroka plus prevoz; predračun za Terme Radenci pa pride 42 evrov na otroka na dan oziroma 52 evrov na 
odraslega na dan plus prevoz. Ker so nasplošno toplice zelo drage ravnateljica predlaga, da bi vprašali 
predračun Debelemu rtiču tudi za 4. in 5. razrede. Ker stav paketu že vključene 3 interesne delavnice, uč. 
Antonič pa predlaga, da bi zaprosili za še dve dodatni plačljivi delavnici. Vsi člani se strinjajo. 
 

11. Deželni prispevki (Zakon 26) 
Uč. Antonič na kratko predstavi članom vrsto projektov, ki jih bomo izvedli z deželnim prispevkom. Otroški 
vrtci bodo imeli skupni projekt Spoštljiva šola v svetu glasbe. OŠ Sirk bo imela projekt Gledališka vzgoja z 
razvijanjem slovenskega knjižnega jezika; OŠ Tomažič projekt Igramo se in učimo v naravi; OŠ Bevk projekt 
Opčine naša vas; OŠ Černigoj krajša projekta Z odprtim pogledom v svet znanja in Ko se Černigojevci po vasi 
podijo se z babicami in dedki ob novih odkritij veselijo; OŠ Gradnik ima projekt Igrajmo se z besedami; OŠ 
Trubar pa Igriva slovenščina. Nižji srednji šoli bosta imeli projekte Kaj se dogaja na soncu, S filmom 



spoznavamo najstniški svet, Polepšajmo našo šolo z barvami in še zgodovinski krožek. 
Vsaka stopnja je prejela enako število ur, so pa drugače razporejene, prejeli pa smo tudi prispevke za nakup 
materiala, tisk učbenikov in didaktične opreme. 
 

12. Letni šolski koledar – zaprtje ravnateljstva 
Poleg datumov v šolskem koledarju neučno osebje predlaga še dodatne datume za zaprtje ravnateljstva: v 
četrtek, 2. novembra; v petek, 5. januarja; v petek, 26. aprila; v sredo, 14. avgusta in v petek, 16. avgusta. Tiste 
dni bo neučno osebje vzelo dopust, ravnateljstvo pa bo takrat zaprto. 
 
SKLEP ŠT. 45: 
Zavodski svet soglasno odobri dodatne datume za zaprtje ravnateljstva. 
 

13. Razno 
Glede na to, da je v zadnjih letih začelo upadati znanje slovenščine ga. Hrvatič predlaga, da bi si v prihodnosti 
zamislili kak projekt za krepitev znanja jezika, začenši z vrtcem, ob tem pa vabili italijanske starše naj otroke 
vpišejo na izvenšolske dejavnosti, kjer se govori v slovenščini. Vsi člani se strinjajo, ravnateljica pa odgovori, 
da bomo na ravnateljski ravni v prihodnjih letih skušali ukrepati in si kaj zamislili, da bi otroci in šolarji spet 
uporabljali slovenščino kot pogovorni jezik, kot se je nekoč dogajalo po naših šolah in vrtcih. 
 

 

Seja se je zaključila ob 18.55. 
 
Predsednik Zavodskega sveta                                                                 Zapisnik vodila 
           g. Jan Sossi                                                                                vzg. Lucia Lombardo      
 
 


